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Onderwerp Actie voor watersportvereniging De Vtiet

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuitlehouder Cottege

ln de nieuwe plannen voor Stadsoevers is een nieuwe locatie voor de watersportvereniging

voorzien. ln BNDeStem uitte de watersportvereniging zorgen over gevotgen van de verplaatsing. De

kosten voor aanteg van nieuwe steigers, onzekerheid over parkeergelegenheid en mogetijk

verhoging van het tiggetd.

De VLP steunt niet alteen de ptannen van het Cottege voor de nieuwe haven maar steunt ook

Watersportvereniging De Vliet. Daarom heeft de VLP een aantal vragen. Op basis van de

antwoorden wit onze fractie zich beraden of het noodzaketijk is en welke mogetijkheden er dan zijn

om de vereniging tegemoet te komen, bijvoorbeetd door de aanlegkosten van de steigers voor

rekening van de gemeente te laten komen of de tarieven voor minimaat zeven jaar te bevriezen

(m.u.v. de inftatiecorrectie).

Ook wiI de VLP duidetijkheid verschaffen over de parkeervoorziening - etke ptezierhaven heeft

immers een parkeervoorziening nodig - en garanties over het openen stuiten van de brug.

Hierover heeft de VLP de volgende vragen:

1) Wat is de laatste stand van zaken m.b.t. de onderhandelingen tussen het College en

Watersportvereniging De Vliet? Wie vertegenwoordigt deze vereniging in de directe

gesprekken met het College?

2l Wat zijn de liggelden die nu betaald worden door de watersportvereniging en wat worden

de nieuwe tarieven als de nieuwe haven in Stadsoevers klaar is?

3) Moet de vereniging mee betalen aan de verplaatsing van de aanlegsteigers met

voorzíeningen? Zo ja wat zijn hiervan de totale geschatte kosten?

4l Waar realiseert het College de parkeergelegenheid die hoort bij een plezíerhaven? En wordt

het mogelijk daar een voertu¡g voor langere periode te plaatsen?

5) Zijn er al garanties afgegeven voor de genaamde "knop" die de vlietbrug gaat bedienen en is

deze al getest?

Namens de VLP,

Arwen van Gestel



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. De gemeente heeft diverse oriënterende gesprekken gevoerd met de watersportvereniging.

Na de jaarwisseling zullen de gesprekken met de vereniging worden voortgezet aangezien

nu het Kwaliteitskader openbare ruimte Stadsoevers bekend is. De gesprekken zijn gevoerd

met een delegatie van het bestuur.

2. De watersportvereniging betaalt nu geen liggelden. Over eventuele toekomstige tarieven is

nog niks bekend.

3. Nee.

4. Zowel in Stadsoevers West als in Stadsoevers Oost zullen voldoende parkeergelegenheden

worden gerealiseerd voor zowel bezoekers als bewoners.

5. Het overleg met partijen omtrent de wijze van bediening van de vlietbrug loopt nog. De

vlietbrug kan nu reeds handmatig bediend worden.

Hoogachtend,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis

Wethouder Ruimtelijke Ordening en W


